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Els veïns de Mira-sol valoren positivament la nova proposta del municipi

La plataforma contra la rotonda elevada de Mira-sol
considera un 'exercici de seny' l'anunci de l'equip de govern
de solucionar la connexió entre el districte i el futur barri del
Turó de Can Mates amb un nou projecte enlloc de construir la
rotonda. El veïns han valorat positivament la decisió, tot i que
alerten dels problemes de comunicació que tindrà la zona en
un futur.

La plataforma s'ha mostrat satisfeta de què l'equip de govern s'hagi adonat que el projecte generava rebuig i no
beneficiava els veïns de la zona.

Un dels promotors de l'associació, Jordi Solanas, assegura que la decisió és 'racional' i que havia d'haver estat
així des d'un principi.

Jordi Solanas: A mi em sembla un exercici de seny ja que l'altre projecte era completament rebutjat.

Solanas ha expressat, però, el seus dubtes envers la mobilitat de la zona, que ja està molt congestionada.

Jordi Solanas: Si ara ja hi ha problemes de mobilitat, imaginat amb 10.000 persones més.

La plataforma ha valorat molt positivament el nou projecte del consistori.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/urbanisme/32432.html
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